



看水錶，獲靈感

商人獨贏RM4,900,000

只要你留意，幸運號碼無處不在。一名雪州商人為了一圓妻子擁有舒適房子的心願，在產業代理的介紹與陪同下，到一所獨立式豪華洋房觀察。正當夫妻倆欲離開時，商人無意間瞥見洋房外的水錶。他好奇的把蓋子翻開，卻看見一組停著不動的號碼457098。直覺告訴他，那可是屬於他的幸運號碼，於是他抓緊機會不斷投注，在5月17日(星期六)第3006/08期的多多百萬字(6D)中，他只花了RM49就贏取RM4,900,000，除了可買下那所心儀的洋房之外，還可實現其他夢想呢！

你是否也想像他一樣？今天就留意你週遭的事物並從中獲取靈感。相信自己的感覺，幸運號碼的確存在，千萬別讓它從你身邊溜走。多多博彩，追之也！

Businessman wins RM4.9 million!

Who would ever believe that a water meter reading could be worth millions? One man did, and it landed him RM4.9 million in winnings! Just a few months back, a businessman visited the bungalow he was interested to buy. As he was about to leave, he noticed the reading on the water meter idled at 457,098. And for some reason, he felt that those numbers could bring him luck. So, he decided to follow his heart by placing a bet on TOTO6D. Incredibly, his intuition turned out to be true – making him a RM4.9 million winner on 17 May 2008 (Draw 3006/08). And now, not only does he own his dream home; he could also realise his other dreams!

So take a closer look at the numbers around you. Because, you'll never know when or where your lucky numbers could appear. And just like all our winners, you could be one too. Sports Toto, go for it.



SPORTS TOTO
GO FOR IT! 追之世!



網址：www.sportstoto.com.my



Lucky numbers are everywhere

A regular punter from Selangor visited the bungalow that he wanted to buy. On the way out, he spotted a series of numbers on the water meter and he felt good about it. He then placed his bets on the lucky numbers via Toto 6D. His 5th attempt on the lucky set of numbers won him RM 4,900,000 on 17/5/2008 (Draw No. 3006/08).

幸运号码其实到处可寻

一名来自雪兰莪的忠实投注者到他想要买的独立式洋房察看与瞥见洋房外头的水供测量表上的一组号码，因此他就以那组号码下注于多多百万字游戏。经过连续五期的投注，他在2008年5月17日（第3006/08开彩期）成功的赢得了总值RM 4,900,000的奖金。

TOTO SPORTS TOTO RESULTS
 (4000-01)
 2008-05-17 (17th DRAW) RESULTS (3006/08)

5D
 1st Prize Jackpot: RM 2,040,000.00
 2nd Prize Jackpot: RM 121,000.00

4D
 1st Prize Jackpot: RM 300,000.00
 2nd Prize Jackpot: RM 120,100.00

3D
 1st Prize: RM 10,000.00
 2nd Prize: RM 5,000.00
 3rd Prize: RM 2,000.00

2D
 1st Prize: RM 1,000.00
 2nd Prize: RM 500.00
 3rd Prize: RM 200.00

6D
 1st Prize: RM 4,900,000.00
 2nd Prize: RM 1,000,000.00
 3rd Prize: RM 500,000.00
 4th Prize: RM 200,000.00
 5th Prize: RM 100,000.00

6D TOTO
 A: 457098
 DRAW 3006/08 DATE 17-05-08
 10000
 10152 17-MAY-08 TIME 20:00

RM 49,000.00
 RM 49.00
 RM 49.00

03C8-8458-41F4-44E0

6D TOTO
 TOTO 6D
 990001
 1333
 5502
 20-May-08
 09:35
 03C8-8458-41F4-44E0
 PRY RM 4,900,000.00

